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NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT  
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 
PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
 
ÉS  
 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
 
2011. december 15-én  
megtartott együttes ülésének 
 
a./ tárgysorozata  
b./ jegyzőkönyve 
c./ határozatai  Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság részéről  
    69/2011.(XII.15.) számtól 
    75/2011.(XII.15.) számig. 
     
    Ügyrendi és Jogi Bizottság részéről 
                          37/2011.(XII.15.) számtól 
    43/2011.(XII.15.) számig.  
   

T Á R G Y S O R O Z A T: 
 
1./ A Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat 2011. évi költségvetésének és       
     végrehajtásának szabályairól szóló 4/2011.(III.13.) számú rendelet módosításáról     
     készült előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
2./ A Képviselő-testület által meghatározott árak és díjak mértékéről szóló előterjesztés  
     véleményezése.  
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
3./ A közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért fizetendő legmagasabb hatósági  
     díjak megállapításáról, a díjalkalmazás feltételeiről és a közműves ivóvízellátás helyi  
     szabályairól szóló előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
4./ A köztisztaságról és a települési szilárd hulladék kezelésére irányuló közszolgáltatásról  
     szóló 21/2007.(XII.01.) számú rendelet módosításáról készült előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 



5./ Nyírbéltek Nagyközség közigazgatási területén keletkezett települési folyékony hulladék   
     elszállítására közszolgáltatási szerződés hosszabbításáról szóló előterjesztés     
     véleményezése. (Kiosztással) 
 

Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
6./ A települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012. január 01.- 
     től történő további átvállalásáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
7./ Tájékoztató nyersanyagköltség megállapításáról.  
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
 
N y í r b é l t e k, 2011. december 15. 
 
 
   
  Káplár István      Dr. Imre Gyula  
     elnök            elnök 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és  
              Településfejlesztési Bizottságának és Ügyrendi és Jogi Bizottságának 2011.  
             december 15.-én megtartott együttes ülésén.  
 
Jelen vannak: A jegyzőkönyvhöz mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Tanácskozási joggal részt vesz: Csik Mihály polgármester 
        Madarász Tibor alpolgármester 
        Kertész Gáborné jegyző 
        Kepics Lajosné vezető főtanácsos 
        Szabadhelyi Sándorné vezető főtanácsos. 
 
 
Káplár István elnök: Köszöntöm az együttes bizottsági ülésen megjelenteket. Megállapítom, 
hogy az ülés határozatképes a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság részéről 3 fő 
bizottsági tag, az Ügyrendi és Jogi Bizottság részéről szintén 3 fő bizottsági tag megjelent. Az 
együttes ülést megnyitom. Javaslom a meghívóban szereplő napirendek megtárgyalását.  
 
Az elhangzott javaslat figyelembevételével a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 3  igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az Ügyrendi és Jogi Bizottság  3  igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 
 

1. N A P I R E N D 
 
Tárgy: A Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat 2011. évi költségvetésének és       
           végrehajtásának szabályairól szóló 4/2011.(III.13.) számú rendelet módosításáról     
           készült előterjesztés véleményezése. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Írásban az előterjesztés kiadásra került. Az együttes 
bizottsági ülésen elmondott dolgok, valamint a korábbi testületi döntések kerültek beépítésre 
egységes szerkezetbe. Közel 900 millió forintról van szó, amellyel gazdálkodik az 
önkormányzat, a Képviselő-testület. A likviditási problémánk nincs.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: A mérleg azt mutatja, hogy jó a gazdálkodás.  
 
Dr. Imre Gyula elnök: A korábbiaknak megfelelően mérsékelt és megnyugtató gazdálkodás 
látszik a számokból, javaslom az előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni 
megtárgyalásra és a rendelet-tervezet elfogadását.  
 
 
 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta.  
 
 
 
 



NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
69/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat 2011. évi költségvetésének és 

végrehajtásának szabályairól szóló 4/2011.(III.13.) számú rendelet módosításáról 
készült előterjesztés véleményezéséről 

 
A Bizottság  
 
Javasolja a Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat 2011. évi költségvetésének és 
végrehajtásának szabályairól szóló 4/2011.(III.13.) számú rendelet módosításáról készült 
előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet 
elfogadását.  
 
 
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta.  

 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 

KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 
ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  

37/2011.(XII.15.) 
BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 

A Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat 2011. évi költségvetésének és 
végrehajtásának szabályairól szóló 4/2011.(III.13.) számú rendelet módosításáról 

készült előterjesztés véleményezéséről 
 
A Bizottság  
 
Javasolja a Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat 2011. évi költségvetésének és 
végrehajtásának szabályairól szóló 4/2011.(III.13.) számú rendelet módosításáról készült 
előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet 
elfogadását.  
 

2. N A P I R E N D 
 
Tárgy: A Képviselő-testület által meghatározott árak és díjak mértékéről szóló előterjesztés  
           véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: 2011. évben emeltünk az előző évhez képest, most 
figyelemmel az érintettek helyzetére nem javasoltunk emelést, vannak olyan dolgok, mint az 
állatfelvásárló telep ott nem is lehet, mert 5 évre szól a megállapodás. Javasoltuk a hivatali 
nagyteremnél az igénybevétel esetére egy bérleti díj meghatározását. Nyilván a civil 
szervezetek a népdalkör és a nyugdíjas egyesület használta, használja. Nem olyan a költsége, 
mintha a közösségi házat vennék igénybe e célra. Évente egy-egy alkalommal 
Tűzoltóegyesület közgyűlése, a Polgárőregyesület közgyűlése szokott megrendezésre kerülni. 



Ezen kívüli igénybevételnél legyen benne. Ha pl. munkaerő-toborozás céljából jön egy cég az   
vagy orvosi vizsgálat céljára szükséges javaslom, hogy ezen esetekben lehessen ingyenesen 
biztosítani. Ez csak egy javaslat, vannak üres lakások is az egészségügyi központ felett, itt a 
12 lakásban is van 1 üres lakás nem volt rá jelentkező. Az igény nem olyan, hogy 
tolonganának, vagy az önkormányzat ebből nagy összeget tudna profitálni, ha 10-Ft-tal 
emelnénk a lakbéreken. Egyre többet kell fordítani a lakásokra, ott jelentkezhetnek kiadások 
esetenként pl. a 12 lakásnál a szennyvíz feljön, ott a rendszert mosatni kell. A költségvetésben  
tervezünk ilyen célra összegeket, bojler javítás stb. akkor formálhatunk jogot a lakbér 
befizetésére, ha biztosítjuk a komfort fokozatot.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Jó hogy nem emelkedtek az árak, de a földbérlet díja sokat 
emelkedett. Nem voltam azon a testületi ülésen. A gazdálkodókat hagyjuk gazdálkodni.  
 
Káplár István elnök: A magas euró árfolyam miatt most magasabb lesz a támogatási összeg.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: A földbérlet díja 2011. évre vonatkozóan  23. ezer forint, ezt ne 
emeljük, ha nem muszáj.  
 
Dr. Imre Gyula elnök:  Ezzel biztosítjuk a valóban gazdálkodni akaró személyeknek a 
lehetőséget.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Korábban arról volt szó, hogy aki nyereség miatt bérel 
önkormányzati területet, attól vegyük el a bérlet lehetőségét.  
 
Csik Mihály polgármester: A testületi döntést követően megkérdeztük a bérlőket, hogy ezzel 
az összeggel kívánják-e továbbra is bérelni az önkormányzati területet. Mindenki azzal jött 
vissza, hogy továbbra is kívánja bérelni.  
 
Káplár István elnök: Egyetértek azzal, hogy a jövő évre hagyjuk a lakbéreket, de a következő 
időben tegyük oda a 10-Ft-os emelést. A korábbi bérletek magasabb összegűek voltak, az 
áraknak  közelíteni kellene egymáshoz. Ha felújításra kerülnek a lakások, akkor a felújítás egy 
részének mértékét lakbéren keresztül át lehetne hárítani a bérlőkre. Az önerőt idővel célszerű 
lenne behozni.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Én továbbra is azt javaslom hogy a földbérlet díja maradjon a 23 
ezer forint. A nagytermelők kifogják fizetni, de aki 1-2 hektárt bérel a saját jószágának 
fenntartására, annak sok.  
 
Káplár István elnök: Ilyen esetekben volt olyan, hogy aki kevés területet bérel, az nem veszi 
igénybe az állami támogatást. Volt arról szó, hogy ilyen esetekben az önkormányzat vegye 
igénybe az állami támogatást és akkor a bérlő, nem fizet érte bérleti díjat. Felül kell vizsgálni, 
hogy melyek azok a területek, melyekért nem fizetnek bérleti díjat, de mégis használják.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Ezt nevezzük jogcímnélküli használatnak. Nehéz ennek utána 
nézni. A határba nem sok ilyen gazdálkodó van, aki tud ilyen használót, kérem jelezze felém. 
 
Csik Mihály polgármester:  Jogos a felvetés csak ahhoz kapacitás kell. 
 
Káplár István elnök: Lenne-e lehetőség 3. kerülő alkalmazásának?  
 



Kertész Gáborné jegyző: A mostani rendeletben nincs meghatározva, hogy mennyi terület 
után kell alkalmazni a kerülőt. A költségvetés készítésekor erre figyelmet fordítunk, ha a 
testület úgy dönt, akkor ezt be kell tervezni.  
 
Káplár István elnök: Akkor támogatással lesz erre lehetőség jövőre. Legalább a belterületen 
foglalkoztatott emberek ellenőriztetéséből kellene mentesíteni a kerülőket. A legelőnél 
ellenőrizték az erdőt? Össze van pocsékolva. 
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Tettünk is feljelentést ebben az ügyben a rendőrség 
házkutatást is tartott.  
 
Káplár István elnök: A legnagyobb szálakat vágták ki, egy-egy szálat ott hagytak.  
 
Csik Mihály polgármester: Ez is azt jelenti, hogy a mezőőri létszám kevés, bővíteni 
szükséges. A mezőőri szolgálat és a polgárőrség között együttműködést ír elő az új törvény. 
Nekünk közbiztonsági bizottságot kell majd felállítani. Azzal nagyon egyetértek, hogy meg 
kell nézni a földhasználatot. A rendszerváltás előtt minden évben mentünk határszemlére több 
mint egy hétig, földkönyvvel, térképpel, akkor ezt be tudtuk azonosítani darabonként. Néztük 
azt is, hogy az adott földhasználat illegális-e vagy sem, ha önkormányzati területről volt szó. 
A bérelt föld és a tulajdonban lévő föld nagyságát tekintve van különbség.  
 
Káplár István elnök: Ha nincs e darabokra bérleti szerződés kötve, és eléri a terület nagysága 
a megfelelő területet akkor a támogatást igénybe lehet venni.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A hosszúmezőnél vannak gondok.  
 
Csik Mihály polgármester: A hosszúmező dűlőbe lévő földterület 1956 előtt háromszor 
cserélt gazdát, nagyon nehéz a beazonosítása.  
 
Dr. Imre Gyula elnök:  Ebből még nagyobb problémák lesznek mert egyre több ott is az erdő.  
 
Csik Mihály polgármester: 1971-ben amikor a csere-megállapodások elkészültek, nagy részük 
nem került átvezetésre a Földhivatalnál és ebből adódnak a problémák. Az én időmben, ami 
történt igyekeztem pontot tenni a végére, hogy bejegyzésre is kerüljön. 1980-81-ben volt a 
földrendezés egy évig volt kint a földhivatal, akkoriban több mint 800 igazolást adtunk ki, 
hogy használta és fizetett érte adót az illető és ezt követően került a nevére a terület.  
Az egyéni gazdálkodásból adódóan, meg az akkori adózás miatt sem úgy ment a dolog, ahogy 
kellett volna. A határszemle során lehetett arra módot találni, hogy az illegális 
földhasználatok felderüljenek.  
 
Káplár István elnök: Javaslom, hogy a földbérlet díja maradjon így, de ha helyben 
foglalkoztat a bérlő lehet támogatást adni részére. 
 
Dr. Imre Gyula elnök: Ha helyben foglalkoztatást tud a vállalkozó biztosítani akkor bérleti díj 
visszatérítést, lehetne adni.  
 
Káplár István elnök:  Az nem a kisgazdálkodót segíti.  
 
Agócs János bizottsági tag: Ha levinnénk a bérleti díjat 23 ezer forintra a jövő évre 
vonatkozóan, akkor segítenénk a kisgazdálkodón.  



 
Csik Mihály polgármester: Amennyiben az önkormányzattól bérelt területen foglalkoztatást 
folytat a bérlő és azt bizonyítja, akkor abból lehet kedvezményt adni.  
 
Káplár István elnök: Ahogy a PROTEAM KFT-nek adunk foglalkoztatási támogatást úgy a 
gazdálkodónak is adhatunk.  
 
Csik Mihály polgármester: Ha bizonyítani tudja a foglalkoztatást akkor lehet esetleg  
támogatást biztosítani.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Aki 1-2 hektáron termel és foglalkoztat akkor annak is lehet 
támogatást adni.  
 
Dr. Imre Gyula elnök: A kicsi is pályázhat, ha bejelenti önmagát a kis gazdálkodó 
önfenntartást folytat, a nagygazdálkodó pedig több személyt foglalkoztat.  
 
Káplár István elnök: Ezzel az 50%-kal a földek nagy része ki lesz adva, el kell gondolkozni 
azon, hogyan lehet támogatást adni.  
 
Csik Mihály polgármester: A testület döntsön a támogatás összegéről, valamint a pályázat 
feltételeiről.  
 
Dr. Imre Gyula elnök: Aki maga termeli meg a növényt, saját magára tud pályázni, aki több 
személyt foglalkoztat, az pedig azon személyek után kapna támogatást.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: A rendet tartsuk be, aki a földet műveli időben fizesse be a 
bérleti díjat.  
 
Káplár István elnök: Március 31-ig fizessék be a földbérletet amennyiben lehetséges. 
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos:  Január 31.-ig legyen befizetve mindenkinek aki bérelni akar 
területet az önkormányzattól, most kapják a támogatást most van miből befizetni a támogatás 
összege decemberben megjön.  A bérleti díja mindenkinek rendezett.  
 
Csik Mihály polgármester: Addig nem írunk alá szerződést, amíg a befizetés meg nem történt.  
Javaslom, hogy a költségvetéssel egyidejűleg döntsön a képviselő-testület a támogatás 
feltételeiről. 
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A befizetésről szóló nyugtát minden bérleti szerződéshez 
csatolunk.  
 
Káplár István elnök: El kell gondolkodni, hogy aki foglalkoztat embereket azoknak milyen 
támogatást tudunk biztosítani.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Aki 20 hektárt vagy ettől több területet bérel, nem azon kell 
segíteni, hanem azon aki 3 hektár alatt bérel és munkahelyteremtés céljából bérel terültet.  
 
 
 
 



 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
70/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A Képviselő-testület által meghatározott árak és díjak mértékéről szóló előterjesztés 

véleményezéséről. 
 

A Bizottság  
 
Javasolja a Képviselő-testület által meghatározott árak és díjak mértékéről szóló előterjesztést 
a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 
 
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
38/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A Képviselő-testület által meghatározott árak és díjak mértékéről szóló előterjesztés  

véleményezéséről. 
 
A Bizottság  
 
Javasolja a Képviselő-testület által meghatározott árak és díjak mértékéről szóló előterjesztést 
a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 

3. N A P I R E N D 
 
Tárgy: A közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért fizetendő legmagasabb hatósági díjak  
           megállapításáról, a díjalkalmazás feltételeiről és a közműves ivóvízellátás helyi  
           szabályairól szóló előterjesztés véleményezése. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Írásban az előterjesztés kiadásra került különféle 
százalékok, táblázatok vannak benne. Tegnap volt rendkívüli közgyűlés a vagyonnal 
kapcsolatban. A média tájékoztatása alapján hatósági árasak lesznek a díjak melyek minden 
településre kötelezőek lesznek, így a helyi rendeletek oka fogyottá válhatnak.  
Káplár István elnök: Mivel reális emelésről van szó, javaslom az elfogadását. A hatósági ár 
majd eldönti a díj mértékét, ha meghatározzák. 
 



Az elhangzott javaslat figyelembevételével a  Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 3 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
71/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért fizetendő legmagasabb hatósági díjak 

megállapításáról, a díjalkalmazás feltételeiről és a közműves ivóvízellátás helyi 
szabályairól szóló előterjesztés véleményezéséről. 

 
A Bizottság  
 
Javasolja a közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért fizetendő legmagasabb hatósági díjak 
megállapításáról, a díjalkalmazás feltételeiről és a közműves ivóvízellátás helyi szabályairól 
szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a rendelet-tervezet 
elfogadását.  
 
Az elhangzott javaslat figyelembevételével az Ügyrendi és Jogi Bizottság 3 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
39/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért fizetendő legmagasabb hatósági díjak 

megállapításáról, a díjalkalmazás feltételeiről és a közműves ivóvízellátás helyi 
szabályairól szóló előterjesztés véleményezéséről. 

 
A Bizottság  
 
Javasolja a közüzemi vízműből szolgáltatott ivóvízért fizetendő legmagasabb hatósági díjak 
megállapításáról, a díjalkalmazás feltételeiről és a közműves ivóvízellátás helyi szabályairól 
szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a rendelet-tervezet 
elfogadását.  

 
 

4. N A P I R E N D 
 

Tárgy: A köztisztaságról és a települési szilárd hulladék kezelésére irányuló  
           közszolgáltatásról szóló 21/2007.(XII.01.) számú rendelet módosításáról készült  
           előterjesztés véleményezése. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Szolgáltató váltásnak kell bekövetkezni, van egy megyei 
szilárd hulladékkezelési társulásunk, mely 2004-ben indult, ez pályázott és kapott pénzt az EU 
Kohéziós Alapjából 2 részletben. Most a NYÍR-FLOP KFT. a jelenlegi szolgáltató.  



Ez évben belépett a társulásba Nyíregyháza is, Nagyecsed és Kisvárda is. Tudjuk, hogy tavaly 
6 telephely volt amely működhetett, akkoriban a szolgáltató és jelenleg is december 31-ig a 
Nyíregyházi telepre szállított. A szolgáltató már megtette a lépést, már felmondták december 
31-el a közszolgáltatási szerződést. 
240 település a tagja a társulásnak, az Észak-Alföldi Környezetgazdálkodási Kft.-nek 100%-
os önkormányzati tulajdonú, nem kell közbeszereztetni a szolgáltatást. A 
hulladékgazdálkodással kapcsolatos prospektusokban van rá utalás, valamilyen járulékot is 
kell rá fizetni. Ez is hatósági áras lesz, a törvénybe, illetve a végrehajtásában lesz 
meghatározva. Káplár István elnök: Kérjünk egy kimutatást a tartozásokról csak 
kíváncsiságból. 
 
Csik Mihály polgármester: A mi szerződésünk nem olyan, mint a többi önkormányzaté. 
Nekünk is olyan megállapodást küldtek, hogy amennyiben a lakos nem fizet azt az összeget 
az önkormányzat készfizető kezesként átvállalja. Mi ezt nem írtuk alá. Azt mondtuk, hogy írja 
elő a tartozást és a jegyző, ha betudja hajtani, akkor behajtja. Először a szolgáltató próbálta 
behajtani a tartozást.  
 A NYÍR-FLOP KFT. nem kívánja ezt a szolgáltatást végezni. Állami vagy önkormányzati 
tulajdonú cégek lesznek, akik ilyen szolgáltatást végeznek.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag:  2 % ÁFA különbség van, én megnéztem.  
 
Káplár István elnök: Az egyszemélyes háztartásban sok helyen nem keletkezik hulladék és 
náluk magasabb lesz az összeg.  
 
Dr. Imre Gyula elnök:  Ha az önkormányzat hozzátesz akkor tudunk engedni.  
 
Káplár István elnök: Ez egyelőre így marad szívem szerint, nem nagyon szavaznám meg. Az 
elmúlt évben vizsgáltuk a kedvezmény lehetőségét, de nem volt rá lehetőség.  
 
Csik Mihály polgármester: A szociális rendelet módosítása kapcsán erre visszatérhetünk.  
 
Káplár István elnök: Az anyagban benne van, hogy a kevesebb összeget nem javasolják. A 
lakosság nagyrészre lakásfenntartási támogatásban részesül, akik nem fizetnek, annak nagy 
része lakásfenntartási támogatásban részesül abból lehetne rendezni.  
A lakásfenntartási támogatást adhatunk erre a célra is.  
 
Dr. Imre Gyula elnök: Hány háztartásról lehet szó, aki nem fizet?  
 
Kertész Gáborné jegyző: Negyedévente  kb. 600 ezer forint a tartozás összege.  
 
Káplár István elnök: Kb. 200 háztartást érint. Ha így is baj van vele, hogy nincs belőle 
megtakarítás.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Nem szabad felvállalnunk, hogy lakásonként a hivatal szedje be a 
szolgáltatás díját.   
 
Káplár István elnök: Lehetne ezen személyeknek segíteni, hogy rendeződjön a tulajdonjog. 
Mint bérlő vagy lakáshasználó nem jogosult a lakásfenntartási támogatásra?   
 
 



 
Csik Mihály polgármester: Ha nem a lakásban lakó személy nevére szól a számla akkor nem 
tud lakásfenntartási támogatást igénybe venni. Azzal értek egyet, nem szabad felvállalni. Meg 
lehet találni a lehetőségét annak, hogy az egyedül álló, vagy nyugdíjas kapjon valamilyen 
csatornán egy olyan összeget, mely ezt fedezi.  
 Aki az adóügyet megkapta annak idején milyen rossz érzése volt annak a dolgozónak  a 
behajtás. Önmagunkat hoznánk célkeresztbe, és nem biztos, hogy az eredményét eléri, nincs 
miből letiltani. Ha mi végezzük ezt a feladatot akkor jogszerűen, lehet a hátralékosokkal 
szemben eljárni, de nincs miből behajtani. A külső cégnél az állampolgár azzal áll 
kapcsolatba. Nem biztos, hogy mindenkitől át kell vállalnunk a feladatot.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Információként megnézem, hogy kik a hátralékosok és kapnak-e 
lakásfenntartási támogatást.  
 
Káplár István elnök:  A megyei közgyűlésnél jó lenne ha településenként felmérnék a 
beszállított szemét mennyiségét.  
 
Madarász Tibor alpolgármester: A vállalkozókra vonatkozóan nem látok díjtételt. 
 
Kertész Gáborné jegyző: A vállalkozóval egyedileg kötnek szerződést.  
 
Káplár István elnök: A kukával mi a helyzet?  
 
Csik Mihály polgármester: A kuka 5000.-ft értékű, információink szerint marad a kuka. 
Egymás között rendezik ezt a szolgáltatók. Annak akinek nincs kukája 500 Ft-ért ad az új 
szolgáltató. 
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: A 150.-Ft-ért nem szabad bevállalni az önkormányzatnak, ezt a 
2% Áfa emelés csinálja. Majd a költségvetésben lehetőséget kell biztosítani, hogy azon 
személyeknél aki egyedül álló, annak a díját támogassuk. Azoknak a költségvetésben 
keresünk rá lehetőséget. 
 
Csik Mihály polgármester: Ragaszkodom az előterjesztésben foglaltakhoz a lakosságihoz, 
akin segíteni akar a testület azon el kell gondolkozni a költségvetés készítéséig, hogy hogyan 
segítünk.  
 
 
 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül  az alábbi határozatot hozta.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
72/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A köztisztaságról és a települési szilárd hulladék kezelésére irányuló 

közszolgáltatásról szóló 21/2007.(XII.01.) számú rendelet módosításáról készült 
előterjesztés véleményezéséről. 

 
A Bizottság  
 
Javasolja a köztisztaságról és a települési szilárd hulladék kezelésére irányuló 
közszolgáltatásról szóló 21/2007.(XII.01.) számú rendelet módosításáról készült előterjesztést 
a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra, javasolja a rendelet-tervezet és a 
határozat-tervezet elfogadását. A díjtételre vonatkozóan az A alternatívát javasolja elfogadni. 
 
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül  az 
alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
40/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A köztisztaságról és a települési szilárd hulladék kezelésére irányuló 

közszolgáltatásról szóló 21/2007.(XII.01.) számú rendelet módosításáról készült 
előterjesztés véleményezéséről. 

A Bizottság  
 
Javasolja a köztisztaságról és a települési szilárd hulladék kezelésére irányuló 
közszolgáltatásról szóló 21/2007.(XII.01.) számú rendelet módosításáról készült előterjesztést 
a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra, javasolja a rendelet-tervezet és a 
határozat-tervezet elfogadását. A díjtételre vonatkozóan az A alternatívát javasolja elfogadni. 
 

 
 

5. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Nyírbéltek Nagyközség közigazgatási területén keletkezett települési folyékony   
           hulladék  elszállítására közszolgáltatási szerződés hosszabbításáról szóló előterjesztés     
           véleményezése. (Kiosztással) 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester   
Káplár István elnök: A legkedvezőbb is elég nagy emelést jelent.  
 
Csik Mihály polgármester: 1.100.-Ftt+ÁFA volt az idén, most a benyújtott ajánlat a jelenlegi 
szolgáltatótól 1900.-Ft+ÁFA. Van egy irrealitás ebben. Tudjuk, hogy a térségben más 
önkormányzat mennyiért tudja szállíttatni a folyékony hulladékot. Az ár növekedés még több 
is mint az 1100 – 1300 közötti különbözet. Nem is indokolta meg a jelenlegi szolgáltató ezen 
áremelést. Kértünk árajánlatot még két szolgáltatótól.  



A három árajánlat közül a legalacsonyabb összeget javaslom a testületnek, mert azt az elvet 
követjük, hogy a legalacsonyabb árral vállalót fogadjuk el.  Többször volt probléma a 
jelenlegi szolgáltató teljesítésével, nem volt zökkenőmentes a szolgáltatása amellett, hogy mi 
rendesen fizettünk a szolgáltatásért. Ha korrekt az ajánlat akkor mondhatjuk azt is, hogy 100 
m3 befogadását kifizetjük, és akkor utána újból feltöltjük. Ezt a pozíciót butaság feladni, 
vélhetően a szolgáltató nem is akarja ezt a szolgáltatást végezni a továbbiakban. Nem tudtunk 
mást csinálni, mert a testületnek erről dönteni kell.  
 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül  az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
73/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
Nyírbéltek Nagyközség közigazgatási területén keletkezett települési folyékony 

hulladék  elszállítására közszolgáltatási szerződés hosszabbításáról szóló előterjesztés 
véleményezéséről 

A Bizottság  
 
Javasolja Nyírbéltek Nagyközség közigazgatási területén keletkezett települési folyékony         
hulladék  elszállítására közszolgáltatási szerződés hosszabbításáról szóló előterjesztést a 
Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra, javasolja a rendelet-tervezet és a határozat-
tervezet elfogadását.     
 
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta.  

 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 

KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 
ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  

41/2011.(XII.15.) 
BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 

Nyírbéltek Nagyközség közigazgatási területén keletkezett települési folyékony 
hulladék  elszállítására közszolgáltatási szerződés hosszabbításáról szóló előterjesztés 

véleményezéséről 
A Bizottság  
 
Javasolja Nyírbéltek Nagyközség közigazgatási területén keletkezett települési folyékony         
hulladék  elszállítására közszolgáltatási szerződés hosszabbításáról szóló előterjesztést a 
Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra, javasolja a rendelet-tervezet és a határozat-
tervezet elfogadását.   
 
 
   

6. N A P I R E N D 
 
Tárgy: A települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012. január  
           01.-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztés véleményezése. 



Előadó: Csik Mihály polgármester: Február 29-ig tudjuk jelenleg átvállalni.  
 
Káplár István elnök: Javasoljuk elfogadni.  
 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül  az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
74/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012. január 

01.-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 

A Bizottság  
 
Javasolja a települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012. 
január 01.-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé 
terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül  az 
alábbi határozatot hozta.  

 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 

KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 
ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  

42/2011.(XII.15.) 
BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 

A települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012. január 
01.-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztés véleményezése. 

 
A Bizottság  
 
Javasolja a települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012. 
január 01.-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé 
terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 

7. N A P I R E N D 
 

Tárgy: Nyersanyagköltség megállapításáról szóló tájékoztató véleményezése. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Káplár István elnök: Az anyagban is szerepel, hogy nincs szükség emelésre. Javasoljuk a 
határozat-tervezet elfogadását.  
 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül  az alábbi határozatot hozta.  



 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 

75/2011.(XII.15.) 
BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 

Nyersanyagköltség megállapításáról szóló tájékoztató véleményezéséről. 
 
A Bizottság  
 
Javasolja a nyersanyagköltség megállapításáról szóló tájékoztatót a Képviselő-testület elé 
terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül  az 
alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
43/2011.(XII.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
 

Nyersanyagköltség megállapításáról szóló tájékoztató véleményezéséről. 
 
A Bizottság  
 
Javasolja a nyersanyagköltség megállapításáról szóló tájékoztatót a Képviselő-testület elé 
terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
Mivel több tárgy nem volt Káplár István elnök a Bizottságok együttes ülését bezárta. 
 
N y í r b é l t e k, 2011. december 15.  
 
 

Káplár István       Dr. Imre Gyula  
      elnök                                                                   elnök 


